
 

                       Beste medetuinders,  
 

Een jaar tot zover geen maatregelen rondom Corona. De 

besmettingen beginnen helaas weer te stijgen en ze verwachten in 

september toch weer een hoog aantal besmettingen. Voor de leden 

die Corona hebben gehad, hopen we dat ze er goed vanaf zijn 

gekomen en geen langdurige klachten zullen houden! Verder 

wensen wij uiteraard iedereen een goed tuin jaar met een 

prachtige oogst!  

 

                                    Storm Eunice 
 

18 februari raasde storm Eunice over Nederland. Eunice heeft in 

heel Nederland heel veel schade aangericht. Ook ons tuincomplex 

moest eraan geloven. Er waren net 7 nieuwe kassen geplaatst door 

de mannen van Boers. Helaas zaten deze nog niet stevig genoeg in 

elkaar voor deze storm. Er zijn heel wat kassen kapot gegaan, 

delen van schuurtjes lagen op de ijsbaan en tuin benodigdheden 

lagen in tuinen verspreid.  

 

Willem Duijs richtte een fonds op voor de getroffen kassen. Door 

inzameling van geld dat binnen kwam door leden, familie en buren 

kwam er een mooi bedrag bijeen van €1520,-. Boers heeft alle 

kassen gerepareerd en vrijwel alle kosten op zich genomen. Willem 

heeft uit het fonds wat steunpalen gekocht voor in de 

gerepareerde kassen voor extra stevigheid.  

 



Het fonds wat Willem heeft opgericht is nu het Calamiteiten Potje 

van de vereniging. Dit was een van de grootste schades op de 

tuinen door storm sinds jaren.  

 

Al met al ook even complimenten voor Willem en de mannen van 

Boers. Willem heeft een mooi bedrag bij elkaar weten te halen en 

de mannen van Boers hebben de kassen netjes gerepareerd en 

goede service geboden. De kassen van Boers zijn gemaakt vanuit 

oude bedrijfs kassen. Het zijn goede kwaliteit kassen voor een mooi 

prijs.  

 
 

Schaapje op de tuin?  
 

Misschien heeft u het mee gekregen. Schapen wol een goede 

bestemming geven is in Nederland een probleem wat de afgelopen 

jaren steeds meer aantrekt. Nu zijn er meerdere collectieven in 

Nederland bezig om schapen wol voor andere doeleinden te 

gebruiken. Een mulchlaag van schapenwol. Mulchen betekent aarde 

bedekken met een (natuurlijk) materiaal waardoor het onkruid er 

niet doorheen komt. Een eigenschap van schapenwol is dat het 

zeer fijne haren met kleine schubben heeft. Hierdoor vormt de wol 

een mat van vilt. Maar een goede doorlaatbaarheid van lucht heeft. 

Schapenwol trekt water en voedingstoffen aan. Ook houden 

slakken niet van schapen wol. De combinatie van vocht, wolwezels, 

kaliumzout en aanwezigheid van aarde zorgt voor een absorvatie 

van een deel van het slijm van de zool van de slak. Dit irriteert de 

slak en daardoor zal die ergens anders voedsel gaan zoeken. Wie 

weet het proberen waard bij ons op het tuincomplex. Mocht er 

vraag zijn naar wat schapenwol, neem contact op met Rozenn van 

tuin 2.  
 
 



Tuinder van het jaar 

2021 : Nikola 
 

Een knappe, georganiseerde 

tuin met vele diverse 

gewassen, een kas met 

komkommers, aubergines, 

pepers en paprika soorten. 

Verderop nog een halve tuin 

onder de hoede van Nikola. 

Hij heeft het zeker verdiend, 

tuinder van het jaar 2021! 

Hij is van oorsprong half 

Nederlands (moeder) en half Kroatië’s (vader). Wel wat mee 

gekregen over het tuinen van zijn Nederlandse opa die in Abcoude 

een moestuin had, maar nooit zelf gewerkt. Ook in Kroatie gezien, 

geproefd maar nooit zelf wat mee gedaan. Een aantal jaren geleden 

stopte hij met werken en begon een studie. Toen de studie was 

afgerond en hij en zijn vrouw inmiddels een kleine hadden, was het 

idee dat hij de huisman zou worden. Een moestuin past daar 

natuurlijk heel mooi bij. Vanuit Amsterdam aantal keer per week 

op de fiets naar Driemond. Sinds kort wonen hij, zijn vrouw en 

inmiddels 2 kinderen op de dijk in Driemond en is de moestuin 

naast de deur.  

 

Hoe hij het allemaal heeft geleerd? 

Veel vragen, meekijken bij andere 

tuinders en lezen.Ook is Nikola groot 

fan van Charles Dowding. Een 

Engelsman die in filmpjes en blogs 

vanalles uitlegt over tuinen. Nikola 

kijkt af, zoals hij zelf zegt. Als ik de 

vraag stel wat zijn favoriete gewas is, 

hoeft hij niet lang na te denken. 

Pepers. Ohja paprika ook. Maar pepers 

is toch wel zijn favoriet. Hij heeft rond de 20 soorten staan. Een 

uitdaging vind hij het om ze zowel in de kas als buiten goed te 

laten groeien. Hij droogt ze als een soort pruik. Een bos bij elkaar. 

Het duurt wel maanden voor ze goed gedroogd zijn. Ook vriest hij 

ze in hun geheel in. Het zijn niet allemaal hele hete pepers, want 

zijn kinderen moeten ze ook mee kunnen eten. Ook van de 

paprika’s heeft hij diverse soorten staan, stuk of 10 verschillende. 

De tuin staat zo vol, eet zijn gezin alles op? Het meeste wel, ook 

geeft hij veel weg. Een grote vriezer heeft hij nog niet, dus 

invriezen gebeurt af en toe bij zijn moeder als die een plekje over 



heeft. Dat hij tuinder van het jaar is geworden schaamde hij zich 

bijna voor. Nikola staat niet zo graag in het middelpunt van de 

belangstelling. Maar uiteraard ook een hele eer om die 

onderscheiding te mogen ontvangen, komt er gauw achteraan. De 

tuinder van het jaar heeft vast een goeie tip voor de medetuinders. 

Nikola verteld dat je courgettes veel eerder kan oogsten als ze nog 

best klein zijn. Hij vind er meer smaak aan zitten en je plant blijft 

er gezonder onder. De bloem van de courgette kan je ook eten. 

Frituren of als je een mooie 

grote bloem hebt, kun je hem 

vullen met bijvoorbeeld rijst. 

Om te kijken hoeveel je kwijt 

kan in de bloem kan je hem 

eerst vullen met water. Je kan 

het beste de mannelijke 

bloemen gebruiken.   

 

 

 

 

Afspraken rondom sproeien  
Beste tuinder, 

Als bestuur krijgen we steeds meer klachten van omwonenden over 

het hinderlijke gebruik van waterpompen. Het lawaai wordt als 

zeer hinderlijk ervaren. Het bestuur begrijp natuurlijk dat u de tuin 

in droge tijden moet besproeien maar snapt ook de hinder voor 

onze omwonenden. Tijdens onze strijd in de huurverhoging hebben 

ze ons massaal gesteund, het belang van een goede relatie met de 

omwonenden vinden we dan ook belangrijk. 

We hebben gekeken hoe we als vereniging de omwonenden 

tegemoet kunnen komen en daarbij ook u belang niet uit het oog 

te verliezen. Wij willen u daarom een aantal richtlijnen meegeven 

die kunnen helpen om de overlast te beperken. Kijkt u vooral welke 

op u van toepassing kunnen zijn. 

 -        Op zondag worden de pompen die geluidsoverlast 

veroorzaken niet gebruikt 

-        Op zaterdag draaien de pompen enkel tussen 14.00 – 18.00 

uur 

-        Op doordeweekse dagen draaien de pompen niet na 19.00 uur 

-        U kijkt of de pomp misschien bij een andere sloot kan staan 

die verder weg ligt van de woningen en gebruikt een langere slang 

-        Misschien bent u in de gelegenheid een stillere pomp aan te 

schaffen (eventueel elektrisch) 

 



Klusdag juni 2022 

 
Zaterdag 4 juni was er weer een klusdag op het complex. De 

lekkernij was weer mee gebracht door Willem Duijs. Twee dames 

hebben het praathuis weer spik en span gemaakt. Onder de mats, 

het pad en voor het hek is het weer netjes gemaakt. Zo’n ruim 15 

leden waren aanwezig. Kleine teleurstelling is wel, dat het altijd 

dezelfde leden zijn. Het is maar voor 2 uurtjes, dames en heren! 

Even andere leden ontmoeten, praatje maken en het complex weer 

even een opfris beurt geven. We hopen de volgende klusdag wat 

nieuwe gezichten te zien! 

 

 

 

 


